
ŀJaarverslagen seizoen 2010/2011  
 
a. Jaarverslag Secretariaat 
 
Het bestuur bestond dit seizoen uit Henk Heeneman (waarnemend voorzitter, 
wedstrijdsecretaris), Harry van Dijk (penningmeester), Marjon van Es (secretaris), Margareth 
Pennings (scheidsrechtercoördinator), Raoul Molenkamp (technische coördinator) en Harriët 
Goossens ( jeugdcoördinator). 
 
Het afgelopen seizoen is er maandelijks vergaderd door het bestuur.  
Vanwege de fusie moesten er nog verschillende zaken geregeld worden met de Kamer van 
Koophandel, de bank en de verzekeringen. Nu lijkt alles afgerond te zijn. 
Verder kwamen er vele andere onderwerpen aan de orde tijdens de vergaderingen. 
Eens in de 2 maanden hebben we als bestuur ook een overleg met de overige Westlandse 
volleybal verenigingen. Vanuit dit overleg is net als vorig seizoen een Westlandse competitie 
tot stand gekomen ter afsluiting van het seizoen.  
 
Volgend jaar gaan we als bestuur door in dezelfde samenstelling.  
 
Marjon van Es 
 
 
b.   Jaarverslag Ledenadministratie 
 
Hieronder een overzicht van ons ledenbestand.  
Op het laatst zijn er toch nog wat afmeldingen geweest, waardoor ons totale ledenbestand 
iets afgenomen is.  
Hopelijk gaan we komend jaar nog wat nieuwe leden verwelkomen. 
 
Hieronder de tabel met de ledenaantallen verdeelt over jeugd, senioren en recreanten. 
 

 afmeldingen aanmeldingen Leden Aug 2011 

Jeugd 21 13  91 

Senioren 11   8  84 

Recreanten   0   2  13 

Totaal leden 32 23 188 

 

Jacqueline v.d. Laan  
 
 
c. Jaarverslag Scheidsrechtercoördinaat 
 
Scheidsrechters overzicht 
Het afgelopen seizoen kon de vereniging beschikken over de volgende scheidsrechters: 

Regioscheidsrechters voor 2010-2011. 

Relatiecode Naam Code Punten 

CFV4H9Z Rooney, J H M 3.0 24 

 
Het afgelopen seizoen speelde H1 in de tweede klasse, een klasse waarin de wedstrijden 
door regioscheidsrechters worden gefloten. Als gevolg hiervan moest onze vereniging, 12 
kaderpunten leveren. Een kaderpunt kun je verdienen door als vereniging een uitwedstrijd te 



fluiten. Als vereniging hadden wij ons, dankzij  Jan Rooney, opgegeven voor 24 wedstrijden, 
meer dan voldoende dus. 

Verenigingsscheidsrechters voor 2010-2011. 

Relatiecode Achternaam Voornaam Code 

CFV4J97 Bassie Peter 5.0 

CFV4J2Y Beekhoven Dick 5.0 

CFV4K89 Blok-Vollebregt Brigitte 5.0 

CFV4H4U Bos, van den Remco 4.2 

CFV4D2G Goedendorp-Jansen Denise 5.0 

CHM4V5W Goossens Cees 4.2 

CFV4N2C Gras Rob 3.0 

CFV4C7I Haak, van der Monique 4.2 

CFV4K67 Heeneman Henk 5.0 

CFV4L6A Heus Nico 5.0 

CFV4J42 Jansen Henri 4.2 

CFV4L26 Kapel Arjen 5.0 

CFV4W8B Koornstra Wim 4.2 

CHN0Q0P Molenkamp Raoul 5.0 

CHM1Q96 Nanninga Fokke 5.0 

CHS4M9H Nanninga Lammert 3.0 

CFV4T82 Onderwater Christian 5.0 

CFV4Y2B Opstal Bart 5.0 

CFV4H9Z Rooney Jan 3,0 

CFV4S4T Rotgans Sybren 5.0 

CFV4Z2E Selm, van Eric 5.0 

CFT3Z6X Slotboom Paul 5.0 

CFV4Y8H Vries, de Onno 5.0 

CFV4W47 Zee, van der Wietske 5.0 



CFV4W14 Zeeman Joke 5.0 

 
In totaal had de vereniging dit seizoen 25 verenigingsscheidsrechters. De wedstrijden van 
H2, H3, H4, H5, H6, D1, D2, D3 en D4 konden alleen gefloten worden door eigen leden met 
een scheidsrechters licentie. Om het aantal scheidsrechters met licentie te vergroten zijn vier 
jeugd leden aangemeld bij de bond voor de scheidsrechtersopleiding: Matthijs Goossens, Ido 
Ruijs, Niels Bayer en Rick v.d. Voort. Zij hebben in het seizoen zoveel mogelijk jeugd en 
senioren wedstrijden gefloten met begeleiding van ervaren senioren scheidsrechters. Eind 
van het seizoen zijn Matthijs, Rick en Niels geslaagd voor het diploma. Ido zal zijn diploma 
het komende seizoen halen.  
 
Workshop voor scheidsrechters. 
Arjen Kapel en Nico Heus hebben ook dit seizoen weer twee workshops begeleid. Een 
workshop voor JA samen met een aantal leden van H6 en een workshop voor MA1 en MA2. 
Uit beide workshops hebben Arjen en Nico een selectie gemaakt van jeugdleden die het 
komende seizoen bekwaam zijn om de scheidsrechtersopleiding te volgen.  
 
Margareth Pennings 
 
 
d. Jaarverslag Wedstrijdsecretariaat 
 
Teams 
Afgelopen seizoen zijn we de seniorencompetitie gestart met 4 dames- , 6 heren- en 8 
jeugdteams. Tevens was er een grote groep mini´s die soms met maar liefst 7 teams aan de 
minitoernooien van de NeVoBo hebben deelgenomen. 
 
Competitie 
Na een aantal oefenwedstrijden te hebben gespeeld, ging eind september de competitie van 
start. Bij de senioren konden we al vroeg het eerste kampioenschap vieren. Dames 4 werd 
met grote overmacht kampioen in de 5e klasse. Volgend jaar mogen de dames aan de bak in 
de 4e klasse. Begin april werd ook nog Heren 3 kampioen in de 3e klasse en speelt volgend 
seizoen net als Heren 1 in de 2e klasse. Alle overige teams zijn in de subtop of middenmoot 
geëindigd. Geen van de teams heeft echt hoeven strijden tegen degradatie. 
 
Bij de jeugd konden we op de laatste thuis speelronde Jongens B1 nog huldigen als 
kampioen van de voorjaarscompetitie. In de najaarscompetitie was JC1 al kampioen 
geworden en die hebben een sterke voorjaarscompetitie gespeeld in de 1e klasse waar ze 
gedeeld 2e zijn geworden. 
 
Senioren 
Eindstanden van de competitie: 
 
Dames 1, 3e klasse, 5e plaats 
Dames 2, 3e klasse, 6e plaats 
Dames 3, 4e klasse, 4e plaats 
Dames 4, 5e klasse, 1e plaats, kampioen en promotie 
 
Heren 1, 2e klasse, 5e plaats 
Heren 2, 3e klasse, 6e plaats 
Heren 3, 3e klasse, 1e plaats, kampioen en promotie 
Heren 4, 4e klasse, 4e plaats 
Heren 5, 5e klasse, 8e plaats 
Heren 6, 5e klasse, 6e plaats 
 



Jeugd 
Eindstanden voorjaarscompetitie: 
 
Meisjes A1, 3e plaats 
Meisjes A2, 5e plaats 
Meisjes B1, 3e plaats 
Meisjes B2, 4e plaats 
Meisjes C1, 4e plaats 
Jongens A1, 3e plaats 
Jongens B1, 1e plaats, kampioen 
Jongens C1 (mix), 2e plaats 
 
Mini's 
Op de diverse toernooien zijn een aantal eerste plaatsen binnengehaald. Monza 1 is zelfs 
"over-all" kampioen geworden dit seizoen op niveau 5! 
 
Henk Heeneman 
 
 
e.   Jaarverslag Technische Commissie 
 
Voor de TC was het seizoen 2010-2011 net als voorgaand seizoen een leuk jaar. Een paar 
kleine wisselingen in de team- en trainingssamenstelling ten opzichte van het voorgaande 
jaar. Dit jaar is Harry Doensen D1 gaan trainen. Verder waren er geen uitbreidingen op 
trainersvlak bij de senioren. Wel is naar aanleiding van het voorgaande seizoen besloten de 
trainingsgroep op dinsdagavond in de Sweelincklaan te vergroten met H4 en in de Jan 
Steenzaal met H5. Dit zou kunnen zorgen voor zeer drukke trainingen bij 100% opkomst, 
maar die 100% opkomst hebben we vaak niet gehaald en als het druk was, wisten de 
trainers met de beschikbare ruimte toch een leuke training samen te stellen. Daarmee 
concluderen we in ieder geval dat het vergroten van de trainingsgroepen positief geweest is. 
Dit jaar gelukkig geen degradanten, maar zelfs enkele kampioenen/promoverende teams. 
Heren 3 wist met inzet van veel leden te promoveren naar de 2de klasse. Het team heeft 
aangegeven graag een poging te willen wagen. Het zal hard werken worden voor de 
mannen. Dames 4 wist na jaren hard werken te promoveren naar de 4de klasse. Helaas heeft 
een aantal dames dit team verlaten en moeten we bij de start van het seizoen goed kijken 
naar de mogelijkheden om van deze kans gebruik te maken. Gelukkig komen er dit seizoen 
een behoorlijk aantal meiden over naar de senioren. Gedurende het seizoen is de TC een 
aantal malen bij elkaar geweest om te praten over trainingen en eventuele wijzigingen 
binnen de teams. Dit heeft in ieder geval als resultaat de teamindeling die inmiddels bij jullie 
bekend is. Door wat opzeggingen in de zomerperiode, wordt er op het moment van schrijven 
nog hard nagedacht over de eventuele gevolgen van deze opzeggingen. Rest mij alle 
trainers te bedanken voor hun inzet voor onze vereniging. 
  
Raoul Molenkamp 

 
 
f.    Jaarverslag Jeugd 
 
De jeugd bestaat uit een mini-afdeling en een jeugdafdeling. 
  
Miniafdeling 
De mini's zijn verdeeld over drie trainingsgroepen: twee in 's-Gravenzande en een in 
Monster. De trainingen in 's-Gravenzande werden gegeven door Peter Bassie, Jolanda 
Pakvis en Michel Boer. Zij werden geassisteerd door Carien Bui, Anouk Goossens, Marloes 
Kemeling, Niels Mokkenstorm en Ester v.d. Wel. De trainingen in Monster werden gegeven 
door Richard Poot. Hij werd daarbij geassisteerd door Anne Drost, Jacqueline Roessen en 
Annelies Wijnands. 



 
De mini's spelen hun wedstrijden in toernooivorm. Er waren 7 toernooi-zaterdagen en op 22 
januari 2011 was Monza gastheer in de Wielepet. Dit seizoen heeft Monza met maar liefst 8 
teams aan de mini-toernooien meegedaan en we hadden voor het eerst in onze mini-historie 
een kampioensteam: Monza 1 werd overtuigend kampioen van niveau 5. De andere teams 
hebben ook goed hun best gedaan. Monza 2 heeft ook in niveau 5 gespeeld. Monza 3, 4, 5 
en 7 kwamen uit in niveau 4, Monza 6 in niveau 3 en Monza 8 in niveau 2. 
Komend seizoen staan er 8 toernooi-zaterdag gepland. De eerste al op 17 september en op 
14 januari 2012 ontvangt Monza het mini-toernooi-circus.  
Eén mini, Daniël Bassie, heeft dit seizoen mee mogen doen met de regiotrainingen. 
  
Er zijn twee feestelijke activiteiten georganiseerd voor de mini's: op 1 december het 
sinterklaasfeest en aan het einde van het seizoen het grote mini-event met een nachtje 
slapen in de Wielepet. Daarnaast werden er tijdens het oliebollentoernooi en het slottoernooi 
apart mini-toernooitjes gehouden. 
Matty van Herwerden heeft halverwege het seizoen de coördinatie van de mini's 
overgenomen van George Vollebregt. 
  
Jeugdafdeling 
Monza deed met 8 teams mee in de jeugdcompetitie, namelijk: Jongens A1, Jongens B1, 
Meisjes A1 en A2, Meisjes B1 en B2, Meisjes C1 en een mixed C-team. 
Het mixed C-team werd in de najaarscompetitie kampioen. Dat betekende medailles en een 
hogere klasse in de voorjaarscompetitie. Jongens B1 heeft het seizoen afgesloten met een 
kampioenschap: een mooi afscheidscadeau voor hun trainers. 
MC1, mix C, JB1, MB1 en een MA-team hebben aan het begin van het seizoen meegedaan 
aan de Westland Cup in de Verburchhal in Poeldijk. JB en het mix C-team gingen met 
bekers naar huis.  
 
De teams werden gecoacht door trainers en/of ouders. 
Verschillende jeugdtrainers hebben aangegeven dat dit hun laatste seizoen als trainer was. 
Hoewel er al meerdere groepen nieuwe trainers gevonden zijn, is er nog niet voor alle 
trainingsgroepen een vaste nieuwe trainer beschikbaar. Komend seizoen starten we met 1 
jongens A team, 1 meisjes A team, 2 meisjes B teams, 1 meisjes C team en een mix B-team. 
 
Harriët Goossens 
 
 
g.   Jaarverslag Evenementen Commissie 
 
De evenementencommissie bestond afgelopen seizoen uit Willem-Karel Nowee, Rick van 
der Voort, Lindsey Spaargaren, Linda de Vries, George Vollebregt en Barbara van Paassen, 
 
Bezoek wedstrijd A-league 
Vorig jaar ging het bezoek aan een wedstrijd van de A-league niet door vanwege een dik pak 
sneeuw. Dit jaar is het wel gelukt. Op zondag 28 november is een wedstrijd van H1 van 
Nesselande (nu spelend onder de naam Zadkine Rotterdam.Nesselande) in de Topsporthal 
Stad Rotterdam bekeken door een aantal enthousiaste Monzaleden. 
 
Oliebollentoernooi 
Dit jaar geen champagnetoernooi, maar weer een ouderwets oliebollentoernooi. Net als vorig 
jaar was de zaal weer volledig bezet en hebben we leuke wedstrijden kunnen spelen. 
Eerst was het tijd voor de allerjongsten van de vereniging. Er werd goed en fanatiek 
gespeeld, dus de chips en de Wicky’s waren na de wedstrijden dan ook ruimschoots 
verdiend.  
Daarna was het de beurt aan de oudere jeugd en de senioren. Er werd fanatiek gestreden op 
de drie velden en daarna was het nog lang gezellig in de kantine van de Wielepet.  
 



Lindobeach winterevent 
Op 12 maart 2011 vond alweer de derde editie van het Lindobeachtoernooi plaats. Zon, zee, 
strand, lekker muziekje erbij... We werden alvast even naar de zomer meegenomen. Met een 
gezellige sfeer is er ook nog behoorlijk fanatiek gevolleybald. Na afloop van deze sportieve 
avond, hebben we de avond afgesloten onder het genot van een hapje en een drankje in de 
kantine van Lindobeach. 
 
Afsluiting seizoen 
Op vrijdag 22 april hebben we het seizoen 2010-2011 weer afgesloten. Twaalf teams 
speelden wedstrijdjes tegen elkaar en voor de winnaar van de avond was er natuurlijk een 
fraaie prijs. De avond werd feestelijk afgesloten in de kantine van de Wielepet. Het was nog 
heel lang gezellig.  
 
Alle deelnemers van de toernooien afgelopen seizoen, bedankt voor de gezelligheid en tot 
komend seizoen! 
 
De evenementencommissie. 
 
 
h.   Jaarverslag Penningmeester 
 
Dit jaar heeft de vereniging wederom met een verlies afgesloten. Het vermogen is nog groot 
genoeg om dit gemakkelijk op te vangen, ik denk echter dat de vereniging wel maatregelen 
in de toekomst moet nemen om het vermogen op een bepaald niveau te laten stabiliseren. 
Dit moet zeker gebeuren als in de toekomst de bezuinigingen van de gemeente hun weg 
gaan vinden naar sport verenigingen als Monza. 
 
Verklaring balans 
De posten Postbank, Spaarbeleg, Rabobank en Spaarrekening Rabobank zijn rechtstreeks 
overgenomen posten van de diverse banksaldi.  
De post nog te ontvangen bedragen wordt gevormd door een gestorte borg voor alarmtags 
en opgebouwde rente op de spaarrekening. De opgebouwde rente is dit jaar laag, dit komt 
door de lage marktrente. 
De post reservering jubileum is voor het 5 jarige jubileum. 
 
Verklaring resultaten rekening 
De post contributies wijkt niet veel af van de verwachting. 
De post sponsors e.d. is enorm gestegen t.o.v. vorig jaar, dit komt voor het grootste deel 
door de nieuwe aanpak van de tenues. 
De posten grote clubactie, subsidie en rente wijkt niet veel af van de verwachting. 
De posten zaalhuur zijn gestegen, hier zit ook direct de grootste afwijking t.o.v. de begroting. 
De post is een gegeven, alleen moet er ieder jaar zorgvuldig naar worden gekeken. 
De post van de kosten NeVoBo is naar verwachting. 
De posten kosten jeugdevenementen, toernooien, kosten trainers en kosten vrijwilligersuitje 
zijn allen lager dan verwachting. 
De post verlies is uitgekomen op 2.869,33 euro. Dit komt voornamelijk door de hoge kosten 
van zaalhuur. Het verlies zal afgeboekt worden op het Eigen Vermogen. 
 
Mijn verwachting is dat volgende jaren maatregelen genomen moeten worden om het verlies 
te minimaliseren. 
 
Harry van Dijk 


